
Horst, 23 november 2018 
 
 
Gemeente Horst aan de Maas 
 
t.a.v. College van Burgemeester en Wethouders en leden van de gemeenteraad  
postbus 6005 
5960 AA Horst 
 
 
Betreft: vragen aangaande klimaatrechtvaardigheid 

 

Geachte heer/mevrouw, 

De laatste jaren wordt er veel gesproken over duurzaamheid, schone energie en 

prestatieafspraken. Ook in de gemeente Horst aan de Maas hoor je veelvuldig deze 

woorden langskomen. Op verschillende manieren wordt hierover naar de burgers 

gecommuniceerd. Zo zijn er verschillende websites opgetuigd en een aantal 

voornemens komen terug in het coalitieakkoord. In oktober jl. is een 

duurzaamheidskrant uitgebracht, maar wij hebben vernomen dat die niet op alle 

adressen in de bus terecht is gekomen. 

Naar aanleiding van bovenstaande zaken heeft de SP enkele vragen mede met het 

oog op de klimaatrechtvaardigheid, met andere woorden ‘kan elke inwoner van Horst 

aan de Maas meedoen met de mogelijke maatregelen’. 

De opgave die Horst aan de Maas heeft gekregen kent twee aspecten, te weten 

besparing en daarnaast het opwekken van schone energie middels bijvoorbeeld 

windmolens en zonnepanelen.   

1. Klopt het dat de duurzaamheidskrant - uitgebracht ter gelegenheid van 10 

oktober, de dag van de duurzaamheid – niet huis-aan-huis verspreid is? Zo ja, 

wat is hiervoor de reden geweest? 

2. Op welke wijze denkt het college er voor te kunnen zorgen dat de 

energietransitie – met daarbij behorende maatregelen – voor elke inwoner van 

onze gemeente toegankelijk en betaalbaar wordt, dus ook en vooral voor 

mensen met de laagste inkomens? 

3. Kunt u concrete cijfers noemen over wat we al daadwerkelijk bereikt hebben in 

onze gemeente? Hoeveel besparen of bezuinigen we nu concreet aan 

energie?  

4. Hoeveel m2  zonnepanelen liggen er na het verkrijgen van de opdracht? 

5. Gaan we onze doelstelling bereiken in 2025? Zo ja, kunt u dit met concrete 

cijfers aantonen? Zo nee, waarom niet en is de doelstelling dan überhaupt wel 

haalbaar? 

6. Welke maatregelen zijn er al concreet getroffen en/of staan binnenkort te 

gebeuren? 

 

  



 

Wat betreft communicatie: 

7. Hoeveel mensen hebben de websites die vermeld worden in de 
duurzaamheidskrant bezocht? 
Kunt u deze per site specificeren opdat het beeld duidelijk wordt? 

8. Hoe vaak werd de website van onze gemeente bezocht omtrent de 
duurzaamheid of subsidie aangaande zonnepanelen of andere 
aanpassingen? 

9. Hoeveel mensen hebben concreet gebruik gemaakt van de verschillende 
subsidies of hulpkanalen? 

10. Hoe vaak is er telefonisch contact gezocht met vragen omtrent de duurzaam- 
heidsdoelstellingen en aanpassingen van woningen? 

 

 

Graag zien we de antwoorden schriftelijk tegemoet, binnen een termijn van 6 weken, 

met daarin de eventuele documentatie met cijfers en statistieken.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 
 
Namens SP Horst aan de Maas 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Michael Van Rengs 
Afdelingsvoorzitter 
 


